
P R O T O K Ó Ł    Nr  XXIII/2012
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki  odbytej w dniu 10 sierpnia  2012 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy

W sesji udział wzięło 14 radnych według załączonej listy obecności, Wójt Pan  Marek 
Albrecht, Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch.
Nieobecny usprawiedliwiony radny Pan Grzegorz Ostrowski
Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
5. Informacja przewodniczących Komisji Rady o pracach komisji w okresie międzysesyjnym.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wynagrodzenie dla wójta.
7. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
8. Interpelacje.
9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozwiązania  gospodarki  ściekowej  przez  budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy.
10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Szczytniki  do  realizacji  projektu 
systemowego  Nr  POKL.09.01.02-30-195/12  pod  tytułem  „Indywidualizacja  nauczania 
wyznacznikiem sukcesu dzieci”,   współfinansowanego przez Europejski Fundusz Społeczny 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
11.  Podjecie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zmiany  Statutu  związku  Komunalnego  Gmin 
„Czyste Miasto, Czysta Gmina”.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetowych.
13. Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej
14. Odpowiedzi na interpelacje.
15 Zapytania, wolne wnioski.
16. Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  9.00  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ustawowy ogólny stan 15 radnych w sesji udział bierze  14, 
(nieobecny usprawiedliwiony radny Pan Grzegorz Ostrowski) zapewniając tym samym quorum 
wymagane dla prawomocności obradowania oraz podejmowanych uchwał. 

Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  w  sprawie  poszerzenie  porządku  obrad. 

Zaproponował rozpatrzenie w p. 6 sprawy podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Szczytniki – Pana Marka Albrechta. - podwyżka 
wynagrodzenia oraz w p. 10  -  „Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Szczytniki 
do  realizacji  projektu  systemowego  Nr  POKL.09.01.02-30-195/12  pod  tytułem 
„Indywidualizacja  nauczania  wyznacznikiem  sukcesu  dzieci”,   współfinansowanego  przez 
Europejski Fundusz Społeczny w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.”. Następnie 
zwrócił   się o zgłaszanie uwag i wniosków odnośnie porządku obrad. 

Wobec  braku  uwag Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie  projekt  porządku 
obrad ze  zgłoszonymi zmianami. W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  sesja  będzie  przebiegać  wg  porządku  obrad 
w brzmieniu  Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Punkt 3- Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
        Inspektor Biura Rady Gminy Mirosław Kowalski poinformował Radę, że w przesłanych 
materiałach na sesję pomyłkowo skopiował niewłaściwa ostatnią stronę protokołu z sesji z dnia 
6 lipca br. właściwa wersja została przedłożona radnym przez wyłożenie przed sesją, przeprosił 
Radę za powstałą sytuację.
        Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji odnośnie przedłożonych 
w materiałach na sesję projektów protokołów z przedostatniej i ostatniej sesji.



          Wobec braku  uwag w sprawie protokołów Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 
w sprawie  przyjęcia protokołów.
       Rada  Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (głosowało 14 radnych) dokonała 
przyjęcia przedłożonych protokółów.
Punkt 4 - Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
       Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że   w okresie międzysesyjnym  opracował 
projekty uchwał w sprawie zmian budżetowych oprócz realizacji  zadań bieżących zajmował 
się jeszcze następującymi sprawami 
− podpisana została umowa z firmą „Wtórnik” z Rajska na realizację dróg w miejscowościach 
Mroczki Wielkie  i Tymieniec, jest już położony kamień na dniach ma zostać położony asfalt – 
inspektorem nadzoru jest  Kubiak,
−   dokonano odbioru drogi w miejscowości Niemiecka Wieś – Iwanowice,   -  inspektorem 
nadzoru był. P. Piętka , protokół został podpisany bez uwag, 
− spotkanie  z przedstawicielem PKP w sprawie przejęcia studni w Radliczycach, ustalono, że 
zostanie wykonana przez konserwatorów próba wydajnościowa i wstępne badania wody,  po 
tym zostaną podjęte dalsze decyzje, PKP jest skłonne przekazać studnię na rzecz Gminy ale 
szczegółowe warunki musimy jeszcze ustalić,
− podpisano  umowę i rozpoczęto prace w parku w Iwanowicach, niestety ale projekt nie 
przewidywał  prac  pielęgnacyjnych  (wycinka  starych  gałęzi),   poprosił  wykonawcę  o 
przygotowanie kosztorysu tych prac, uważa, że koniecznie należy je wykonać ze względu na 
bezpieczeństwo mieszkańców, 
− rozpoczęto  prace  budowlane   sali  sportowej   z  łącznikiem  przy  Zespole  Szkół  w 
Szczytnikach, obecnie jest wyrównywany teren i prace przygotowawcze pod fundament,
− wyłoniono  wykonawcę  wodociągu  w  Marchwaczu  –  umowa  zostanie  podpisana  w 
przyszłym tygodniu,  koszt. łącznie z nadzorem ok. 400.000,-zł.
−  załatano dziurę w miejscowości Marchwacz po awarii wodociągu, firma „ROL-DRÓG” z 
Rajska dodatkowo załatała także inne dziury wskazane przez mieszkańców, 
− ukończona jest droga w miejscowości Główczyn, inspektorem jest p. Piętka w przyszłym 
tygodniu zostanie dokonany obiór drogi – firma SIDRÓG – dodatkowo wykonała nieodpłatnie:
− -  poszerzenie zakrętu skrzyżowania w miejscowości Główczyn,
− - wyrównanie drogi odchodzącą od głównej na dł. ok. 1km, 
− - wysypała jeszcze odcinek ok. 150m za asfaltem kamieniem i także wyrównała do granicy 
gminy,
−  na  drodze  w  miejscowościach  Tymieniec  i  Mroczki  Wielkie  wykonano  już  podkłady 
kamienne i na dniach ma zostać położony asfalt,
− trwa  sprawdzanie  ofert,  na  drogi  na  Wawry  i  Kolonia  Marchwacz  na  dniach  zostanie 
wyodrębniony wykonawca ,
−  droga do m.  Pośrednik - jest projekt lecz trwa oczekiwanie  na uzyskaniem warunków 
zabudowy, po ich uzyskaniu będzie ogłoszony przetarg, 
− u  wojewody  jest  złożony  wniosek  na  komunalizację  drogi  w  Radliczycach,   czeka  za 
decyzją ,
− do LGD Długosz Królewski w złożono wnioski 

− 1) na dofinansowanie budowy boisk sportowych w Marchwaczu i Iwanowicach – planowane 
boiska będą takie same jak w Stawie,  z racji podłoża – gruntu niestety boisko w Iwanowicach 
będzie droższe, 

− 2) na renowację pomnika w Stawie   

− 3) przez OSP Szczytniki na ogrodzenie , OSP Marcjanów na 50-lecie straży oraz OSP Sobiesęki 
III na wymianę dachu,  

− 4) przez GOK - 3 wnioski na przegląd zespołów amatorskich - Szczytnickie Lato  2013, cykl 
imprez związanych ze rocznicą śmierci ks. Kordeckiego i wniosek na zajęcia rękodzielnictwa 
dla dzieci w okresie wakacyjnym , 

- z funduszu alkoholowego  26-dzieci skorzystało z dwutygodniowego wypoczynku w Karpaczu, 



- GOPS uzyskał informację o przyznaniu Pomocy w kwocie 62.000,-zł. z programu Kapitał Ludzki – 
projekt „Lepszy star” skierowany do wykluczonych lub osób zagrożonych bezrobociem; na dzisiejszej 
sesji wprowadzone jest to w zmianach budżetowych,  

Następnie Pan Wójt zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i zapytań w powyższej sprawie.

− radna Pani  Alicja  Skrzybalska  -   poinformowała,  że 37 dzieci  z  terenu Gminy było  na 
wakacyjnym  wyjeździe  do  Przedzborowa,  podziękowała  Panu  Wójtowi  za  pokrycie  ze 
środków z budżetu gminy kosztów przewozu dzieci na wypoczynek,
− radny Pan Kazimierz Bączyk – podziękował za wyrównanie drogi w Główczynie i zwrócił 
się o dalsze jej utwardzenie kamieniem ze środków z Urzędu Marszałkowskiego,
Punkt  5  -  Informacja  przewodniczących  Komisji  Rady  o  pracach  komisji  w  okresie 
międzysesyjnym.
-  radna  Pani  Danuta  Świątek  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  –  poinformowała,  że 
w okresie  międzysesyjnym odbyły się dwa posiedzenia Komisji  Rewizyjnej  3  i  6 sierpnia, 
Komisja  zajmowała  się  sprawami  dodatków  mieszkaniowych  oraz  dodatków  wypłacanych 
przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Szczytnikach. Z pomocy w postaci dodatków 
mieszkaniowych  po  większości  korzystają  mieszkańcy  m.  Marchwacz,  Komisja  wnioskuje 
o przekazanie z Urzędu Gminy  zadań związanych  z wypłatą dodatków mieszkaniowych do 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.
− radny  Pan  Paweł  Domagała  –  przewodniczący  Komisji  Zdrowia  ….  poinformował,  że 
w  okresie  międzysesyjnym odbyły  się  dwa  posiedzenia  Komisji,  przedmiotem obrad  były 
sprawy arkuszy organizacyjnych szkół, sprawy funkcjonowania GOK, biblioteki, LZS, SPZOZ, 
Komisja nie wypracowała opinii w sprawie likwidacji SPZOZ i wydzierżawienia ośrodków 
zdrowia,
− radny  Pan  Kazimierz  Bączyk  –  z-ca  przewodniczącego  Komisji  Rolnictwa  … 
- poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie było posiedzeń Komisji,
Punkt 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wynagrodzenie dla wójta.
       Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj w imieniu własnym oraz grupy radnych zgłosił  
propozycję  podwyższenia  o  400  zł  wynagrodzenia  zasadniczego   dla  Wójta  Pana  Marka 
Albrechta, stwierdził, że Wójt Gminy Szczytniki ma jedno z najniższych uposażeń w powiecie, 
zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i propozycji w powyższej sprawie.

− radna Pani Danuta Świątek – stwierdziła, że każda podwyżka wynagrodzeń budzi wiele 
kontrowersji,  inicjuje  dyskusje,  budżet  za  2011  r.  został  wykonany  poprawnie, 
jednogłośnie  udzielono  absolutorium,  Pan  Wójt  cały  czas  zabiega  o  pozyskiwanie 
środków pozabudżetowych, w 2011 r. pracownicy Urzędu Gminy otrzymali środki na 
podwyżki  w wysokości  2,5%, pracownicy Biura Obsługi  Szkół,  Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej, Biblioteki i GOK w wysokości 5%, radni otrzymali podwyżki diet,  
uważa, że jest zasadne uchwalenie podwyżki wynagrodzenia dla Pana Wójta,

− radny Pan Paweł Domagała – stwierdził, że praca Pana Wójta jest postrzegana jako wielkie 
zaangażowanie ale podwyżka wynagrodzenia może zostać w środowisku źle odebrana,
− radna Pani  Alicja  Skrzybalska  – stwierdziła,  że  kwota  400 zł  podwyżki  może Wójtowi 
przynieś więcej szkody niż korzyści,
          Wobec braku  dalszych  uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt  
przedmiotowej  uchwały,  głosowało  14  radnych,   za  przyjęciem  projektu  głosowało  10 
radnych, wstrzymało się – 4,  Rada  podjęła Uchwałę Nr XXIII/125/ 2012 
Wójt Pan Marek Albrecht – podziękował Przewodniczącemu Rady Gminy i całej Radzie za 
docenienie  jego  pracy,  oznajmił,  że  do  końca  kadencji  będzie  rzetelnie  wykonywał  swoje 
obowiązki.
Punkt 7 -  Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
        Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Rady  wpłynęła 
następująca korespondencja:
− pismo ze Starostwa Powiatowego w Kaliszu w sprawie Dożynkowego Rowerowego 
Objazdu  Powiatu  Kaliskiego  –  Rada  Gminy  przyjęła  je  do  wiadomości,   radni  po  sesji 
zadeklarują udział   w objeździe,
− pismo Pani K. Leszka zam. w Iwanowicach w sprawie wykupu lokalu mieszkalnego – 



Rada Gminy przekazała pismo wg właściwości Wójtowi,
− pismo lekarzy w sprawie przekształcenia SPZOZ w Niepubliczny ZOZ
     - Przewodniczący Rady stwierdził, że rozpoczyna się etap końca przekształceń w służbie 
zdrowia,  przekształceń  Samodzielnych  Publicznych  ZOZ  w  Niepubliczne  ZOZ-y,  niektóre 
gminy mają problemy ze znalezieniem chętnych do przejecie SPZOZ, uważa, że spółka lepiej 
będzie realizowała zadania gminy z zakresu ochrony zdrowia niż dotychczasowy SPZOZ,
      -  radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  stwierdziła,  że  nadal  ma zastrzeżenia  co do  osób 
i sposobu prywatyzacji SPZOZ,
Punkt 8 -  Interpelacje..
− radny  Pan  Piotr  Szczepaniak  –  poinformował,  że  droga  powiatowa  Szczytniki  – 
Kuczewola na odcinku od Pana Kruka do skrzyżowania jest zarośnięta odrostami akacji, ciężko 
jest nią przejechać,
− radny Pan Roman Siciarek – poinformował, że koło Pana Żmudy w Sobiesękach  na 
zakręcie jest podobny problem z przejazdem,
− radna  Pani  Danuta  Świątek  –  poinformowała,  że  po  raz  kolejny  zwraca  się 
o  spowodowanie  udrożnienia  drogi  Marchwacz  –  Rajsko,  zwróciła  się  o  spowodowanie 
usunięcia suchych gałęzi z drzew, po każdym wietrze suche gałęzie spadają na drogę,
− radny Pan Paweł Domagała – zwrócił się o podjecie działań zmierzających do przejęcia 
przez Gminę drogi powiatowej Marchwacz – Modła podobnie jak drogi Iwanowice – Zajączki,
− radny Pan Kazimierz  Bączyk  –  poinformował,  że  mieszkańcy Sobiesęk  Pierwszych 
wnioskują o naprawę drogi na dł. ok. 500 m, mieszkańcy Sobiesęk Pierwszych mają do niego 
jako radnego pretensje, bo Wójt im powiedział, że ich radny nie chce budowy tej drogi,
− Wójt Pan Marek Albrecht – odpowiedział Panu Bączykowi, że na pewno nie mówił, że 
radny  Pan  Bączyk  nie  chce  budowy  tej  drogi,  poinformował  zainteresowanych,  że  za 
pośrednictwem Wójta mogą złożyć wniosek do budżetu na 2013 r.  w sprawie budowy drogi,
− radny Pan Bogumił Jankowski – zwrócił się o spowodowanie oznakowania drogi do 
Niemieckiej Wsi od strony drogi powiatowej Iwanowice – Sobiesęki,
− radny  Pan  Krzysztof  Zawadzki  –  stwierdził,  że  w  Szczytnikach  nie  świeca  lampy 
oświetlenia ulicznego, zapytał czy to jest awaria, czy oszczędności,
− Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że w Szczytnikach trwają prace związane 
z konserwacją oświetlenia ulicznego i przez to są wyłączenia oświetlenia,
− radny Pan Piotr Szczepaniak – zapytał, czy już są widoczne oszczędności w związku 
z  wprowadzeniem  ograniczenia  czasowego  palenia  się  lamp,  poinformował,  że 
w m. Iwanowice i Staw szerzy się chuligaństwo i robi się niebezpiecznie,
− radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  poinformowała,  że  w  Stawie  ktoś  petardą  zapalił 
spróchniałą lipę, środek drzewa jest wypalony i pusty, drzewo może się złamać, zagraża to 
bezpieczeństwu ludzi,
− radny Pan Piotr Zimny – stwierdził, że byłoby sensowne, aby w Iwanowicach w parku 
przez cała noc   paliły się  2  lampy, 
− Wójt Pan Marek Albrecht – stwierdził, że w przypadku świecenia się 2 lamp przez całą 
noc będzie problem ze sterowaniem oświetlenia,
− radny  do  Rady  Powiatu  Kaliskiego  Pan  Stanisław  Błaszkowiak  –  w  imieniu 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Stawie zwrócił się o udzielenie pomocy w nabyciu od Gminnej 
Spółdzielni działki pod budowę garażu na samochód bojowy, OSP w Stawie jest włączona do 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gasniczego,
− Wójt  Pan Marek Albrecht  –  zaproponował,  aby Zarząd OSP w Stawie  wystąpił  do 
zarządu GS o zbycie Gminie działki pod garaż na samochód bojowy,
− radny do Rady Powiatu  Kaliskiego Pan Stanisław Błaszkowiak –  zapytał,  co  Rada 
i Wójt zamierzają zrobić ze ślepymi drogami, które powstały w Lipce po przeznaczeniu do 
sprzedaży drogi  Panu  Suszkiewiczowi,  czy  Rada  Gminy będzie  miała  taką  sama  wolę  do 
pozostałych  części  drogi,  stwierdził,  że  szanuje  wolę  Rady ale  zbędnie  wydano  środki  na 
wytyczenie i udrożnienie, jeżeli kiedyś w Stawie dojdzie do remontu mostu to będzie problem 
ze  zorganizowaniem  objazdów,  poinformował,  że  do  pustego  lokalu  w  Lipce  nielegalnie 
wprowadzili się jacyś lokatorzy, których należy doprowadzić do porządku,
W związku z brakiem dalszych interpelacji  o godz.  10.15  Przewodniczący Rady zarządził 



przerwę. Po przerwie o godz. 10.40 obrady wznowił Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj. 
Poinformował, ze w sesji udział bierze 13 radnych, zwolniony usprawiedliwiony radny Pan 
Tadeusz Buchwald. Zaproponował przejście do p. 9 porządku dziennego.
Punkt  9  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozwiązania  gospodarki  ściekowej  przez  budowę  
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy.

Zastępca  Wójta  Pan  Dariusz  Wawrzyniak  omówił  projekt  przedmiotowej  uchwały. 
Zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji w powyższej sprawie.

  Wobec  braku    uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej  uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr 
XXIII/126/2012 (głosowało 13 radnych).
Punkt  10  -  Podjęcie  uchwały  w sprawie    przystąpienia  Gminy  Szczytniki  do  realizacji   
projektu  systemowego  Nr  POKL.09.01.02-30-195/12  pod  tytułem  „Indywidualizacja 
nauczania  wyznacznikiem  sukcesu  dzieci”,   współfinansowanego  przez  Europejski 
Fundusz Społeczny w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
         Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji odnośnie 
projektu uchwały w powyższej sprawie.

− Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, że projekt dotyczy uczniów 
kl.  0-3,  w ramach programu będą zakupione pomoce naukowe,  oprogramowanie do 
komputerów,

− radna  do  Rady  Powiatu  Kaliskiego  Pani  Renata  Michałowska-Michalak  – 
poinformowała, że projekt jest w 100% dofinansowywany ze środków UE, Gmina po 
raz drugi składa wniosek,

− Przewodniczący Rady – zapytał, czy po zakończeniu projektu zostaną jakieś zobowiązania,
− radna do Rady Powiatu Kaliskiego Pani Renata Michałowska-Michalak – odpowiedziała, że 
po zakończeniu projektu nie będzie zobowiązań, nauczyciele będą mieli zapłacone za zajęcia 
prowadzone z uczniami w ramach projektu,
−  radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  – poinformowała,  aby przy zakupie  pomocy naukowych 
zwrócić uwagę aby zakupić dobre pomoce, trafne pomoce,
         Wobec braku   uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXIII/127/2012 
(głosowało 13 radnych).
Punkt 11  -  Podjecie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  zmiany Statutu  związku Komunalnego  
Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina”.

Zastępca  Wójta  Pan  Dariusz  Wawrzyniak  omówił  projekt  przedmiotowej  uchwały. 
Zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji w powyższej sprawie.

  Wobec  braku    uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej  uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr 
XXIII/128/2012 (głosowało 13 radnych).

Punkt 12 -  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetowych.
        Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch przedstawiła projekt uchwały w powyższej  
sprawie   i zwróciła się o zgłaszanie uwag i propozycji.

 Wobec braku   uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXIII/129/2012 
(głosowało 13 radnych).
Punkt 13 - Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej
       Skarbnik Gminy Pani  Małgorzata Bloch przedstawiła projekt uchwały w powyższej  
sprawie   i zwróciła się o zgłaszanie uwag i propozycji.

 Wobec braku   uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXIII/130/  2012 
(głosowało 13 radnych).
Punkt 1  4 -  Odpowiedzi na interpelacje.  
Udzielono w p. 8



Punkt 1  5 - Zapytania, wolne wnioski.  
− radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  zaprosiła  wszystkich  radnych  na  dożynki  w  Stawie, 
poinformowała,  że  dziś  o  godz.  19.00  odbędzie  się  spotkanie  organizacyjne  w  sprawie 
dożynek,  na  spotkanie  zaprosiła  chętnych  i  zainteresowanych  współpraca  przy  organizacji 
imprezy,
− Wójta Pan Marek Albrecht – poinformował, że wykonawca boiska w Stawie zadeklarował, 
że na dożynki plac budowy będzie uporządkowany,
− radny Pan Piotr Zimny – zapytał, dlaczego planowane do budowy boisko w Iwanowicach 
będzie droższe od boiska w Stawie,
− Wójta Pan Marek Albrecht –  odpowiedział, że w Iwanowicach trzeba będzie odwodnić 
teren, trzeba będzie wywieź warstwę gruntu o grubości ok 70cm,
Punkt  16  – Zakończenie sesji.

W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad,  o  godz.11.00 
Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Protokołował: 
Mirosław Kowalski


